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Følgende personer var til stede: 

Pål Angell Bergh  Kretsleder (AU) 
Unni H. Austerå  Nestleder (AU) 
Thomas Liland-Vik  AK leder 
Henning Wiig   LK leder 
Trond Sandberg   HK leder 
Petter Furseth   Adm. sjef 
 
Ikke til stede: 
Nils Stray   Styremedlem (AU) 
Øivind Naper   Styremedlem (AU) 
 
   
Saksliste: 

Sak 1. Referat og informasjon  
✓ Ref. styremøte nr. 8 2023-2025 - godkjent 
✓ Informasjoner kretsleder: 

o Innspill til mandat og sammensetning organisasjonsutvalg. Kretsleder sendte ut 
mail fra skipresident, samt tilbakemelding fra Akershus og Oslo. Fristen var svært 
kort. Styrets medlemmer bes om å lese igjennom kommentarene. Viktig at 
sammensetning blir bred og inneholder hele skinorge. 

✓ Kort oppsummering skitinget 2024, oppfølging strategiplan 
o Hovedpunkter var sendt ut i forkant. Endelig plan vedtas i skistyret og denne er 

utsatt til september møtet. Vi avventer til denne sendes ut til høring i skikretsene. 
✓ Informasjon rundt dødsfall ved HSG 

o Petter og Henning deltok fra skikretsen. En flott seremoni med hundrevis av 
skivenner til stede. Særdeles trist og samtidig mye skryt til HSG generelt. 

✓ Informasjon rundt arbeidet skilisens 2025 og forventet økning grunnet høyere 
skadeomfang og dyrere premie fra tilbyder. 

o Adm. sjef gikk kort igjennom info. man har så langt. Adm. skal nå jobbe frem ulike 
forslag der lisensordningen skal gå i balanse. Dette vil gi en dyrere lisens, spesielt 
for grenene alpint, freeski og hopp som har størst skadeomfang. Samtidig vil 
enganglisens mest sannsynlig forsvinne i disse grenene. Hele adm. sjef korpset har 
gitt signaler om at spesielt alderen 13-17 år, så må man hensynta dyrtid, frafall 
m.m. Kan man differensiere forsikringspremien for de yngste, så må dette gjøres. 

o Innen 20. september så skal ny lisensordning være klar. Samtidig skal det jobbes 
for en kommunikasjonsplan for hvordan man skal presentere dette ovenfor 
skinorge uten at det kun legges ut på hjemmesiden med nye priser. 

 
Vedtak: referat og orienteringssaker tas til etterretning 

Referat styremøte nr. 9 2023-2025  
Agder og Rogaland Skikrets – hovedstyret 
 
Tid: tirsdag 28. august 2024 kl. 1730-1840 
Sted: Teams 



 

 
 

Sak 2. Økonomi 
✓ Regnskapsrapporter pr. 22. august 2024 var sendt ut til styrets medlemmer i forkant. God 

aktivitet, spesielt innen alpint. AK leder informerte om omsetningsmessig svikt på en mill. 
ref. avlysning av årets Hintertux tur. Tilskudd Agder Idrettskrets, kommer om få dager. 
Blink deltakeravgift, sendt ut til klubbene – ca. 50k som i fjor. Noe økning i tilskudd fra 
NSF, ses også mot noe økning i egenandel skiklubbutvikler.  

 
Vedtak: regnskapsrapporter tas til etterretning 
 

Sak 3. Orientering fra komiteene 
✓ Gjennomført aktivitet ref. oppsatte planer i perioder, samt planer for høsten 2024 

o Alpint – Alle 6 Fonnasamling avviklet etter planen. Meget godt samarbeid med 
nabokretser. Kretstrenere Vidar og Eivind gjør en kjempejobb. 

o Juvass i høstferien som erstatning for Hintertux 
o 2 samlinger i snøhallen og en på tidlig snø før Haukeli 
o Storsamling Haukeli i starten av desember. 
o Langrenn – Blink, evalueringsmøte avholdt «best Blink ever». Positivt at NSF 

langrenns adm. stiller opp i sterkere grad og tar større ansvar. 
o Ny trener kretslag senior – Vetle Sæhlen 
o Rennsøknader vinter 2024-2025, klubben har frist til 1. oktober med å sende inn 

forslag. 
o KM rulleski Valle 21. september. Håper på god deltakelse. 
o Mulig Elon samling ifbm. KM rulleski. Egentlig var det Hordaland og Voss som 

skulle ha dette i år. Men mulig dette tas sammen med KM rulleski, siden det virker 
vanskelig å gjennomføre på Voss. Henning jobber videre rundt dette. 

o Hopp – komplett årsplan vedtatt og ligger på hjemmesiden. Samlinger og renn i 
alle kategorier. 

o Fokus på de yngre!! 
o Rennsesong i gang på plast – Trondheim og Oslo avholdt. 
o Rekruttrenn i Hasselbakken kommende helg, flere fra kretsen stiller. 
o 14. september arrangeres det samling i Klappane med Oddersjaa SSK som 

arrangør. Steinar Møvik tar kontakt med Henning om detaljer rundt rekruttering 
og opplegg. 

o Planicatur i høstferien – 12 fra kretsen reiser i samarbeid med Kollenhopp. 
Motiverende for alle aldre. Har også med foreldre som er svært viktig for 
fremtiden. 

 
Vedtak: orienteringer tas til etterretning  
 

Sak 4. Plan skiklubbutvikler høst 2024 
✓ Skiklubbutvikler fortalte kort om samlingen over 3 dager med de andre skiklubbutviklere i 

hele landet på Lygna. Gjennomgang med personer fra freeski, alpint, langrennn og 
Telemark. 

✓ Skal nå i gang og utvikle foreldrekurs for alpint og hopp som da skal bli klart til å 
arrangeres allerede i høst 

✓ Telenorkarusell fornyes 
✓ Fordeling av hovedansvar på tvers av ulike grener blant skiklubbutviklerne 

  
Vedtak: orienteringer tas til etterretning. Skiklubbutvikler går i dialog med leder av hopp og 
alpinkomiteen ang. foreldrekurs. Dette er ønskelig å avholde i begge grener. 
 

 
Sak 5. Anleggsarbeid 



 

 
✓ Adm. sjef orienterer kort rundt arbeid som han er involvert i samt ulike arbeid i   

NSF anlegg seksjon. Ingen nye planlagte rulleskitrasser. Fokus er rundt hopp og mangel på 
anlegg. Vegårsheiutbygging – generalforsamlingen tilsa at det er lite realistisk med HS 104 
bakken, men da heller ha søkelys på de mindre bakkene hvis delprosjekt 3, skal kunne se 
dagens lys. Sandrip rehabilitering – i utgangspunktet så skal ting ære etter planen med ny 
plast og gravearbeider i K-60 samt benytte eldre plast til de mindre bakkene. Det gjøres 
ingenting til venstre for K-60 som tidligere planlagt. Litt anstrengt kommuneøkonomi 
(eierkommunene), nytt styre i Sandripheia fritidspark, kan være litt utfordrende. HK 
nestleder sitter i styret samt Steinar Møvik, som har tatt et større ansvar for 
prosjektledelse. AK leder informerte om tidligere befaring og ny trasse i Sirdal, som 
strandet pga. grunneiere. 
 

Sak 6. NSF høstmøter 2024 
✓ Kretsledermøtet (mest sannsynlig digitalt) 18-19 oktober 
✓ Fagmøte alpint – tidligere meddelt på SNØ 19. oktober 
✓ Fagmøte langrenn – planlegger i Oslo 19-20 oktober 
✓ Fagmøte hopp – uklart 

 
Sak 7. Neste møte 
✓ Neste styremøte avholdes via teams onsdag 16. oktober kl. 1800-2000. Egen 

kalenderhendelse sendes ut. 
 
 

     
Pål Angell Bergh (sign.)  Petter Furseth 
Kretsleder   Adm. sjef 


